
Van: Arie Steijntjes [mailto:arie@caspardehaan.nl]  

Verzonden: woensdag 23 januari 2019 12:21 

Aan: Griffie 
CC: Lianne Steijntjes 

Onderwerp: Huysackers 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Graag willen we de uitgiftemethodiek van bouwkavels zoals deze momenteel wordt uitgezet eens 

onder de aandacht brengen. 

 

Mogelijk kan de raad hiervoor onderzoek doen hoe dit momenteel gaat en objectieve richtlijnen 

vaststellen. 

 

Voorheen was er gewoon een lijst met inschrijvingsdatum en was het gewoon duidelijk en eerlijk, de 

huidige uitgavemethodiek is niet transparant en integer. 

 

Heb het idee dat medewerkers van grondexploitatie hier ook niet goed raad mee weten en geholpen 

zullen met een transparant uitgifte beleid. 

 

Hopelijk volgen we zo het juiste pad. Anders horen we het graag. 

 

In afwachting op uw reactie. 

 

Alvast bedankt, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Lianne & Arie Steijntjes 

Gareel 11 

5502 SB Veldhoven 

06-53 84 07 73  
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